
REFERAT AB møde
Tirsdag d. 8. august 2023
kl. 18.00 i beboerhuset

AB-medlemmer: Jørgen Blond, Klaus Linder, Ewa Pansonius, Capella Døving, Sara Scopetani,

AB-supplanter: Anders Tolderlund, Thomas Nielsen

KAB/FFB Frederiksberg: Dan Otzen

Afbud:Maria-Theresa Vestergaard, Katja G. Petersen

Gæster: Henrik Abel

Mødet begynder efter spisning

Henrik Abel orienterer om projektet ”Maling af gavlen på materielgården”

1. Valg af ordstyrer & referent

Capella ordstyrer, Sara referent

2. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden revideres (Punkt 5 og 8 bliver slået sammen under punkt 5). Den nye dagsorden er godkendt.

3. Godkendelse af referat fra mødet d. 13. juni.2023

Referatet er godkendt

4. Nyt fra boligsociale, skriv fra Marianne vedr. jubilæum og arbejdes principper

Marianne er primus motor på Sommerland Sjælland-tur og hun deltager også i jubilæumsplanlægningen.

Der blev drøftet, om der er nok hænder på jubilæumsforberedelser.

Mulige datoer for afholdelse af jubilæumsfesten: 25.-26. maj + 1.-2. juni.

Arrangementets afholdelse afhænger af antallet frivillige til stede for at hjælpe med de forskellige aktiviteter.

Capella foreslår, at der afholdes et-to arrangementer om året for alle de frivillige, der “arbejder” for Stjernen.

Bestyrelsen kunne bruge lejligheden til at lære dem at kende og vise dem anerkendelse.

Thomas vil gerne deltage i forberedelserne til jubilæumsfesten.

Udvalget har præsenteret en meget omfattende plan. Bestyrelse beder udvalgte om at komme med en revideret

plan og realistiske bud på hvad der er brug for, både budgetmæssigt og mht. Mandskabet.

5. Gennemgang af mini undersøgelse Blok Fasanhaven + Blok Fasanhaven

10 beboer har svaret (50%) undersøgelsen.

Mangel på information er mange utilfredse over (for eksempel har beboerne på Fasanhaven ikke modtaget info

om turen til Sommerland Sjælland)



De fleste er godt tilfredse med at bo i huset men der har været mange problemer med varmeanlæg og nogle er

utilfredse med den manglende vedligeholdelse på trappeopgang (fugt/maling), kældertrappe og vinduer.

Jørgen har bedt ejendomskontoret om opfølgning/tilbagemelding til bestyrelse på de udestående/igangværende

opgaver på Fasanhaven til oktober-mødet.

Vaskeriudvalget tager sig også af vaskeriet på Fasanhaven.

6. Aktuelle emner fra formanden.

• Opfølgning af beslutninger & aftaler, kurser m.m.

Ny driftschef fra 1. september: Jesper Hartmann

Koordinator af Boligsocialt arbejde i Frederiksberg Kommune, Mahdis, har sagt op. Mette

Der er et KAB-kursus, som kunne være spændende for flere bestyrelsesmedlemmer med henblik på de

kommende byggeprojekter her på Stjernen (LAR, solceller-projektet):

• Afdelingsmøde d. 12. september

Den 29. August kl. 18 er der formøde om de indkommende forslag fra beboerne.

• Jubilæum 2024

Drøftet under punkt 4.

7. Nyt fra driften, driftschef.

a. Gennemgang af markvandring, emner og status

- Materialegården: Henrik Abel har præsenteret en skitse med sit forslag for gavlen.

b. Tilbud elevator Blok Fasanhaven: er igangsat hos SJEC

c. Orientering affaldssug

Desværre intet nyt.

8. Nyt fra udvalgene

Arbejdsfordelingsskemaet sendes ud til bestyrelsesmedlemmerne hurtigst muligt.

Fra P-udvalget mødet 7/8: referatet er klar. Jørgen sender udvalgets forslag til bestyrelsen, som skal tage

stilling til det inden afdelingsmødet d. 12. september.

9. Emner fra medlemmerne. Ny proces med input til dagsordenen?

Solgårdene: kan man finde en løsning, så de ikke bliver brugte som legepladser?

Vaskerier: vi drøfter nye vaskemaskiner/tørretumbler og nyt miljø ned i vaskerierne.

10. Kommende møder:

Formøde til afdelingsmøde: 29. august 2023 kl. 18.00

Afdelingsmøde: 12. september 2023 kl. 17.30

AB-møde: 10. oktober 2023 kl. 18.00

11. Evalueringen

Husk: input til sagen og husk at trække vejret😊

12. Eventuelt


